



၁ "ကာလတိုနေထိုင်ခြင်း" ဖြင့် နေထိုင်နေဆဲသူများ

⇒ "ကာလတိုနေထိုင်ခြင်း (ရုတ် ၉၉) " သို့ နေထိုင်ခွင့်ကာလ ပြောင်းလဲရန် ခွင့်ပြုသည်။ ※ ဂျပန်နိုင်ငံတွင် ဆက်လက်လုပ်ကိုင် စားသောက်ရန် ခက်ခဲနေသည်ဟု အတည်ပြုနိုင်ခဲ့ပါက သတ်မှတ်အရည်အချင်းမဟုတ်သည့် လှုပ်ရှားမှုများ လုပ်ဆောင်ခွင့် (တစ်ပတ်လျှင် ၂၈ နာရီအတွင်းလုပ်ရမည့် အလုပ် အချိန်ပိုင်းအလုပ်လုပ်ရန်) ခွင့်ပြုသည်။ အသေးစိတ်ကို ဤနေရာတွင် ကြည့်ပါ။

၂ "ကျွမ်းကျင်လုပ်သားစေလွှတ်မှု" "အထူးလှုပ်ရှားမှု (နိုင်ငံခြားသားဆောက်လုပ်ရေးလုပ်သား (အမှတ် ၃၂)၊ နိုင်ငံခြားသား သင်္ဘောတည်ဆောက်ရေးလုပ်သား(အမှတ် ၃၅)" ဖြင့် နေထိုင်နေဆဲသူများ

⇒ "အထူးလှုပ်ရှားမှု (လေကြော့၊ အလုပ်လုပ်ခွင့်)" အတွက် နေထိုင်ခွင့်အရည်အချင်းပြောင်းလဲခြင်းကို ခွင့်ပြုသည်။ (မှတ်ချက် ၁) ယခင်လုပ်ခဲ့သည့် အလုပ်နှင့်တူသောအလုပ် (※) တွင် လုပ်ကိုင်မည့်သူများနှင့်သာ သက်ဆိုင်သည်။
※ ယခင်လုပ်ခဲ့သည့်အလုပ်နှင့် တူသောအလုပ်တွင် နေရာရှာမတွေ့ပါက "ယခင်လုပ်ခဲ့သည့်အလုပ်နှင့် တူသောအလုပ်နှင့် သက်ဆိုင်သော လုပ်ငန်း (ကျွမ်းကျင်လုပ်သား စေလွှတ်မှုဖြင့် လုပ်ကိုင်ခဲ့သည့် အလုပ်အမျိုးအစား၊ လုပ်ငန်းနှင့်သက်ဆိုင်သော "ပြောင်းလဲနိုင်သည့် အလုပ်အမျိုးအစား၊ လုပ်ငန်းစာရင်း" တစ်ခုစီအတွင်းရှိ အလုပ်အမျိုးအစား၊ လုပ်ငန်း("၇ အခြား" မှလွဲ၍။)" တွင်အလုပ်လုပ်နိုင်သည်။
(မှတ်ချက် ၂) "အထူးလှုပ်ရှားမှု (Internship (အမှတ် ၉)၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှုစက်မှုလုပ်ငန်းအတွက်နိုင်ငံခြားသားဝန်ထမ်း (အမှတ် ၄၂))" ဖြင့် နေထိုင်နေဆဲသူများမှာ ယခင်လုပ်ခဲ့သည့် အလုပ်နှင့် တူသောအလုပ်ကို လုပ်လိုပါက နေထိုင်ခွင့်အရည်အချင်းပြောင်းလဲခြင်းကို ခွင့်ပြုသည်။
(မှတ်ချက် ၃) "ကာလတိုနေထိုင်ခြင်း" နှင့် "အထူးလှုပ်ရှားမှု (လေကြော့၊ အလုပ်လုပ်ခွင့်မရှိ)"ကို ယာယီခွင့်ပြုခံထားရသူများလည်း အကျုံးဝင်သည်။
(မှတ်ချက် ၄) "အထူးလှုပ်ရှားမှု (Summer job (အမှတ် ၁၂))" ဖြင့် နေထိုင်နေဆဲသူများမှာ ယခင်လုပ်ခဲ့သည့် အလုပ်နှင့် တူသောအလုပ်ကို လုပ်လိုပါက "အထူးလှုပ်ရှားမှု (၃လကြာ၊ အလုပ်လုပ်ခွင့်)" သို့ နေထိုင်ခွင့်အရည်အချင်းပြောင်းလဲခြင်းကို ခွင့်ပြုသည်။

၃ "ပညာတော်သင်" နေထိုင်ခွင့်အရည်အချင်းဖြင့် နေထိုင်နေဆဲသူများတွင် အလုပ်လုပ်လိုပါက

⇒ "အထူးလှုပ်ရှားမှု (လေကြော့၊ တစ်ပတ်လျှင် ၂၈ နာရီအတွင်းလုပ်ရမည့် အချိန်ပိုင်းအလုပ်)" သို့ နေထိုင်ခွင့်အရည်အချင်းပြောင်းလဲခြင်းကို ခွင့်ပြုသည်။
※ အောက်တိုဘာလ ၁၉ရက်နေ့တွင် ဘွဲ့ရသည့် အချိန်နှင့် ရှိမရှိတို့ကို မကြည့်ဘဲကိုင်တွယ်ခြင်းသို့ပြောင်းလဲလိုက်သည်။
(မှတ်ချက်) "ကာလတိုနေထိုင်ခြင်း" နှင့် "အထူးလှုပ်ရှားမှု (မိမိနိုင်ငံသို့ပြန်ရန်ခက်ခဲခြင်း၊ အလုပ်လုပ်ရန် ခွင့်မပြုခြင်း၊ နိုင်ငံမှထွက်ခွာရန် ပြင်ဆင်ခြင်း) " ၏ နေထိုင်ခွင့်အရည်အချင်းဖြင့် နေထိုင်နေသော ယခင်ပညာတော်သင်ကျောင်းသားများလည်းအကျုံးဝင်သည်။

၄ အခြားသော နေထိုင်ခွင့်အရည်အချင်းဖြင့် နေထိုင်နေဆဲသူများ (အထက်ပါ ၂ သို့မဟုတ် ၃ မှသူများတွင် အလုပ်မလုပ်လို သူများလည်း ပါဝင်သည်)

⇒ "အထူးလှုပ်ရှားမှု (လေကြော့၊ အလုပ်လုပ်ခွင့်မရှိ)" သို့ နေထိုင်ခွင့်အရည်အချင်းပြောင်းလဲခြင်းကို ခွင့်ပြုသည်။ ※ ဂျပန်နိုင်ငံတွင် ဆက်လက်လုပ်ကိုင် စားသောက်ရန် ခက်ခဲနေသည်ဟု အတည်ပြုနိုင်ခဲ့ပါကသတ်မှတ်အရည်အချင်းမဟုတ်သည့် လှုပ်ရှားမှုများ လုပ်ဆောင်ခွင့် (တစ်ပတ်လျှင် ၂၈ နာရီအတွင်းလုပ်ရမည့် အလုပ် အချိန်ပိုင်းအလုပ်လုပ်ရန်) ခွင့်ပြုသည်။ အသေးစိတ်ကို ဤနေရာတွင် ကြည့်ပါ။

(မှတ်ချက်) အထက်ပါ ၁ မှ ၄ နှင့်စပ်လျဉ်း၍ မိမိနိုင်ငံသို့ မပြန်နိုင်သည့် အကြောင်းအရင်းများ ဆက်ဖြစ်နေပါက ပြောင်းလဲခွင့်ပြုသည်။ ※ အသေးစိတ်ကို ဤနေရာတွင် ကြည့်ပါ။